



教會報告事項

1. 教導事工人職培訓 (2月28日，星期六) (更新事項)

如果您目前參與教導事工，或對未來參與教導事工感興趣，我們誠摯邀請您參加本次入職培訓。本訓練旨在從「品格、信念和能力」的角度，探討基督徒領袖的基本要素，並幫助您發掘自身的恩賜和熱情。培訓中，我們將詳細介紹我們各項教導事工的具體內容，以便您了解上帝呼召您在何處以及如何服事。

日期：2026年2月28日，星期六

時間：上午10:00至下午1:00（午餐至下午1:30）

地點：CCC副堂

請於2月26日星期四前請點擊以下連結註冊

<https://forms.gle/YXt72WtPFt3GdCXR8>。

2. FY 登記

各位高中生們！FY（新生團契）將於2月6日（週五）晚上7點在教會大廳重新開始。我們誠摯邀請所有高中生加入FY大家庭！

今年，我們將以耶穌的登山寶訓作為開頭！我們希望幫助青少年探索耶穌是誰，以及在日常生活中跟隨祂的意義，同時探討你們面臨的實際問題。我們充滿熱情的FY領導團隊正滿懷期待地禱告，為即將到來的一年做好準備，我們將以門徒訓練、歸屬感和個人成長為中心，同時創造許多充滿樂趣和意義的友誼。邀請你的同學朋友們一起來，共度另一個精彩的一年吧！

請點擊以下連結註冊 <http://ccc.tinyc.co/2026FYRegistration>。

3. 教會行政更新

經過CCC教會行政管理、設施運作和資源配置的評估，並認真考慮教會未來的需求，長老團決定不再需要由吳弟兄擔任的教會行政及設施主管。因此，吳弟兄將於2026年2月20日卸任。

我們衷心感謝吳弟兄過去十年對教會的貢獻，並祝福他未來一切順利。在接下來的幾週過渡期間，Frankie的主要職責將移交給教會辦公室的Christine、維護團隊以及教會領袖和義工。

如有任何疑問或顧慮，請聯絡任何一位長老或牧師。感謝您在此期間的禱告和支持。

4. 主日學及青年班登記

如果您希望孩子今年參加主日學，請透過以下連結為他們登記，以便我們更新資料，確保孩子們的安全。感謝已為 2026 年度完成登記的家庭

- 上午 9 點主日學及上午 9 點青年班（學前班至 12 年級）
請透過以下連結登記上午 9 點主日學（學前班至 6 年級）及上午 9 點青年班（7 至 12 年級）：<http://ccc.tinyc.co/9amSSRego>
- 上午 10 點 45 分主日學（幼兒班至 8 年級）
請透過以下連結登記上午 10 點 45 分主日學課程（幼兒班至 8 年級）：<http://ccc.tinyc.co/SSRego>

5. 教會翻新項目募款

長老團謹此向所有為教會翻新工程捐款的會友致以誠摯的謝意。



如欲捐款，請將款項以電子方式存入教會帳戶：

帳號名稱：The Chinese Christian Church

BSB：062009 帳號：00803060

並註明款項用途為「Renewal Project」。您也可以將現金或支票放入密封信封，並在信封上註明“Renewal Project”，然後投入奉獻箱/袋中。

6. 休假通知

陳敏兒傳道：二月十日至十三日

王昌文牧師：三月五日至二十日

陳天生牧師：四月二十八日至六月六日

7. 女士查經組（更新事項）

女士查經組將於 2 月 20（星期五）早上 10:15 在網上以 Zoom 進行。歡迎所有女士參加。查詢請聯絡 Sil Chen 0424 844 554。



8. 樂齡團契聚會

樂齡團契將在 2 月 26 日（星期四）聚會，當天我們將會我們將慶祝農曆新年和元宵節。



詳情查詢，請聯絡 Caroline 董若林傳道 0452 494 668 或 Ellen Yeung 姊妹 0407 069 721。

9. 教會午餐

教會午餐將在本週日恢復供應并在上午 10 點 45 分崇拜後分發。費用：每份米飯、肉和蔬菜 \$10。



我們鼓勵您留下在 Hall 或 Chapel 來享用午餐和團契。

10. 電子奉獻選項

我們鼓勵大家的奉獻以電子轉帳方式來進行。

請把奉獻以電子轉帳或現金存款到以下教會帳戶：

戶口名稱： Chinese Christian Church Sydney

銀行分行號碼： 062009

戶口號碼： 00803060



請根據你的堂會填寫電子轉帳描述 (description):

堂會	粵語堂	國語堂
通常基金 轉帳描述	General Canto	General Mando
差傳基金 轉帳描述	Mission Canto	Mission Mando

如果您想向學校建設基金提供可免稅的奉獻，請提交以下電子表格並按照其說明進行轉帳：<http://ccc.tinyc.co/SchoolBuildingFundForm>

如果您對教會奉獻或其他捐款有任何疑問，請發送電子郵件至教會辦公室財政部 accounts@cccmilsonspoint.org。

11. 差傳信息

最新的差傳通訊可在以下鏈接下載：

<http://tiny.cc/MissionNews>

請使用 QR 碼或以下鏈接訂閱我們的宣教祈禱網頁，使你通過電郵獲得最新的信息。

鏈接：<http://tiny.cc/MissionPrayers>





Church News

1. English Houseparty (3rd - 5th July) - Please Register Now! (NEW)

Date: Friday 3rd July 6pm - Sunday 5th July 3pm

Place: The Collaroy Centre - 22 Homestead Ave, Collaroy

Speaker: Boon Quah

Theme: To be confirmed

Register now through the Church app - <http://ccc.tinyc.co/2026EnglishHouseParty>

Earlybird rates apply till Sunday, **1st March**.

We would like all registrations by this date so that we can submit numbers to the site and adjust numbers if necessary.

2. Onboard Training (Saturday 28th February) (UPDATED)

If you are serving in some teaching ministry, or are interested for the future, we encourage you to attend this Onboard Training morning. The aim of this training is to go over the basics of Christian leadership through the lens of “character, conviction, and competency” and to help you explore your gifts and passions. In the training, we’ll go over what each of our teaching ministries look like so you can explore where and how God is calling you to serve.

DATE: Saturday, **28th February 2026**

TIME: 10:00am-1:00pm (followed by lunch till 1:30pm)

PLACE: CCC Chapel

RSVP By: Thursday 26th February at the following link

<https://forms.gle/YXt72WtPFt3GdCXR8>

3. Update on Church Administration Changes

Following a review of CCC’s administration, facility operations and resourcing, after careful consideration regarding the future needs of our church, the Board of Elders has determined that Frankie Ng’s position of Church Administrator – Administration & Facilities is no longer required in its current form. As a result, Frankie will be stepping down from this position after 20/2/2026.

We are deeply grateful for Frankie’s contributions to our church community over the past 10 years, and we wish him all the best in his future endeavour. In the coming weeks during this transition, Frankie’s key responsibilities will be passed on to Christine in the church office, the maintenance team, along with church leaders and volunteers.

If you have any questions or concerns, please reach out to any one of the elders or pastors. Thank you for your prayers and support during this time.

4. Foundation Youth Registration

Calling all high school students! FY is starting again on **Friday 6th February** at 7pm in the Church Hall. We'd love all our high schoolers to come along to be a part of the FY community!

This year we're kicking off with Jesus' Sermon on the Mount! We want to help youth explore who Jesus is and what it means to follow Him in everyday life, while engaging real questions that you face. Our committed FY leadership team is excited and prayerfully preparing for a year centred on discipleship, belonging, and growth, alongside plenty of fun and meaningful friendships. Invite your school friends and come along for another great year together!

Please register in the following link: <http://ccc.tinyc.co/2026FYRegistration>

5. Sunday School & Sunday Youth Registrations

If you would like your children to attend Sunday School this year, please register them at the following links so that we can ensure we have updated details for the safety of your children. Thank you to those who have registered for 2026 already.

- 9am Sunday School & 9am Youth (Preschool - Year 12)
- Please register for 9am Sunday School (Pres - Year 6) and 9am Youth (Years 7-12) at the following link. <http://ccc.tinyc.co/9amSSRego>
 - 10:45am Sunday School (Toddlers - Year 8)
- Please register for 10:45am Sunday School classes (Toddlers - Year 8) <http://ccc.tinyc.co/SSRego>
-

6. Payment Details for the CCC Renewal Project Fundraising

The Board of Elders would like to express its gratitude to everyone who has contributed to the Renewal Project. Here are the donation details:



To donate, please deposit funds electronically into the church account:

Account Name: The Chinese Christian Church
BSB: 062009 Account number: 00803060

Please specify "Renewal Project" in the **Reference area**.

Alternatively, you may place cash or cheques payable to "The Chinese Christian Church" in a sealed envelope labelled "Renewal Project" and drop in the offertory collection box/bag.

7. Leave Notification

Pastor Anita Chan	10th – 13th February
Rev Jeff Wang	5th - 20th March
Rev Nathan Chan	28th April – 6th June



8. Church Lunch

Church lunch will continue every Sunday after the 10.45am services. Lunch will be served in the Hall and the Chapel. It costs \$10 per plate of rice with meat and vegetables.

We encourage you to stay behind for the lunch and fellowship..



9. Women's Bible Study Group (UPDATED)

The Women's Bible Study Group will meet at 10.15am on **Friday 20th February** via Zoom.

All ladies are welcome. Please contact Sil Chen for details on 0424 844 554.



10. Senior Citizen's Group

Seniors are welcome to attend our meeting on **Thursday 26th February**.

We are going to celebrate the Chinese New Year and the Lantern Festival.

For any enquiries, please contact Pastor Caroline Dong on 0452 494 668 or Ellen Yeung on 0407 069 721.



11. Guide to Partnering Financially with CCC

We encourage the use of electronic funds transfer (EFT) to contribute to the church.

Please electronically transfer or make a cash deposit of your **General or Mission Giving** into the main church account with the following account details:

Account name: Chinese Christian Church Sydney
BSB: 062009 Account number: 00803060



Congregation	English	Cantonese	Mandarin
Description for General Giving	General English	General Canto	General Mando
Description for Mission Giving	Mission English	Mission Canto	Mission Mando

If you would like to make a tax-deductible contribution to the **School Building Fund**, please electronically transfer or make a cash deposit into the following account and submit a donation form. <http://ccc.tinyc.co/SchoolBuildingFundForm>.

Account name: Chinese Christian Church Sydney,
BSB: 062246 Account number: 10255732

12. Mission Prayer News

Our Mission Newsletters are available to read at the following link: <http://tiny.cc/MissionNews>.

To receive a copy direct to your mailbox, become a subscriber by scanning the QR code or using the link:

<http://tiny.cc/MissionPrayers>.

